
ــات ــاشی ورزش و مسابق ــول ب فض
آسیایی زیر ۲۳ سال والیبال

فضول باشی ورزش اردبیل این روزها حوصله ای برایش نمانده است.
سقوط نماینده فوتبال اردبیل در لیگ دسته دوم بدجوری فکر او را
مشغول کرده است. تا به سراغش رفته و می خواهی حال و احوالی از او
بپرسی بدون مقدمه می گوید حیف شد!! حیف!! نگذاشتند و یا نخواستند
که این تیم را حمایت بکنند. این تیم را که نه، دل خوشی جوانان و
دوستداران فوتبال را. هزینه های بالا و سرسام آور زمان لیگ یک را
به پای تیم فوتبال نوشتند و آن را بهانه کردند و دمار از روزگار

این تیم درآوردند.
اما فضول باشی مسببین و عاملین اصلی این اتفاق را خائن به جوانان
و فوتبال می داند و می گوید: تاریخ در رابطه با آنها قضاوت خواهد

کرد.
حرفش را قطع کرده می پرسم، فوتبال، نه تنها شما بلکه همه
دوستداران واقعی ورزش را دل آزرده کرد، ولی چاره ای نیست به
موقعش تا آنجا که می توانستیم و امکانش را داشتیم، گفتیم و
نوشتیم ولی برای گوش کردن نتوانستیم یک جفت گوش پیدا بکنیم. فضول
باشی بدان که در اردیبهشت ماه یک اتفاق در ورزش اردبیل می افتد و

آن میزبانی مسابقات والیبال زیر 23 سال آسیا می باشد.
فضول باشی گفت: می دانم، حداقل این رقابت ها پلی برای معرفی هرچه
بیشتر استعدادها و قابلیت های گردشگری و فرهنگ غنی مردم منطقه
خواهد بود و این کار خوب موقعی برای استان مثمر ثمر خواهد بود که

هم از اینک همه چیز مشخص شود و کارها بر اساس اصول پیش رود.
گفتم: مگر خبر نداری، تعمیرات اساسی دو سالن رضازاده و شهید
آسمانی مراحل نهایی خود را می گذراند و هر هفته کمیته برگزاری
تشکیل می شود و فکر می کنم تا اردیبهشت ماه کارها به خوبی پیش

بروند و مشکلی از این بابت نباشد.
گفت: امیدوارم که چنین باشد. بعد از سال ها انتظار ، مسابقاتی در
سطح آسیا و دارای کلاسی برتر در اردبیل برگزار می شود و موافقت با
میزبانی و فراهم آوردن مقدمات امر کاری بزرگ و ستودنی است و
مسلما کسانی که در این راه پیشقدم شده ، تلاش کرده و زحمت کشیده
اند برای ورزش و والیبال اردبیل خدمت بزرگی نموده اند که در جای
خود قابل تقدیر است، اما برای رسیدن به هدف نهایی و این که در
آخرین روز رقابت ها میهمانان با چهره ای شاد و خندان و رضایتمندی
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تمام اردبیل را ترک کنند مهم ترین مسئله وحدت و یک دلی و دوری
جستن از خودنمایی ها و تک روی ها و کوبیدن ها بر طبل من آنم که

رستم بود پهلوان می باشد.
گفتم: تو چقدر نگاهت، حرفت، پیش بینی ات، رفتارت و خلاصه همه
افکار و اندیشه ات منفی است؟ چرا به هیچ چیز خوشبین نیستی و
همیشه فکر می کنی در روند امور یک واقعه، کاسه ای زیر نیم کاسه
است؟ به خدا این عادت تو که ارادت خاصی به تو دارم، خوب و
برازنده ات نیست. نگاهت مثبت باشد، همه چیز را به فال نیک بگیر و
اگر قصد و هدفت خیر خواهانه باشد توکل به خدا کن و این قدر ساز

مخالف نزن.
گفت: عاملی که می تواند در موفقیت و سربلندی اردبیل در مسابقات
والیبال تاثیر گذار باشد و نقش مهم و اساسی بازی کند، وحدت ، یک
ر نگی ، صمیمیت و یک زبانی همه دست اندرکاران است . از هیات
والیبال استان گرفته تا اداره کل ورزش و جوانان و مسؤولین نهادها

و ارگان هایی که می توانند در این را کمک حال باشند.
اگر این کار تحقق نیابد و جای یک دلی را تک روی، وحدت را تفرقه و
عشق به جوانان را عشق به خود بگیرد مطمئنا یک جای کار می لنگد و
آنگاه آبرویی برای ورزش اردبیل باقی نمی ماند. مگر من کار بدی می
کنم که یادآوری می کنم. اگر در باد ”به به“ ها و ”چه چه“ ها و
تعریف ها و تمجید ها بخوابیم، خوب است؟ نه عزیز دل فضول باشی،
باید همه چیز را از حالا پیش بینی کرد. باید از حالا منیت ها کنار
گذاشته شود ، هیچکس به فکر خود، دوستان، مجموعه تحت امر و
عزیزانش نباشد. باید آنهایی که دم از ارادت به ورزش می زنند خدمت
بی منت به والیبال را در سه چهار ماه آینده در دستور کار خود

قرار بدهند.
گفتم: تو که این قدر با حرارت سخن می گویی مگر خبری است ؟ تا
آنجا که من می دانم کارها خوب پیش می روند و بر اساس زمان بندی

انجام یافته، گام ها برداشته می شود.
همین دیروز هم باز از مسؤولین فدراسیون و سرمربی تیم ملی زیر 23
سال برای بازدید از امکانات به اردبیل آمدند و شنیده می شود از

روند آماده سازی راضی و خشنود بوده اند، حالا تو چه می گویی؟
گفت: بابا تو هم ول کن، تا می خواهم حرفی بزنم مانند دیگران شروع
به حمله می کنی. برخی ها عادت دارند، تا من حرفی و سخنی بر خلاف
رای و نظر آنها بگویم، دشمن خونی تلقی می شوم . من بد می کنم می
گویم آقایان ، مسؤولان ، دست اندرکاران، آی آنهایی که برای
سربلندی ایران اسلامی و استان سرافراز، قهرمان پرور و شهید پرور
اردبیل کمر همت بسته اید تا مسابقات خوبی را در اردبیل برگزار



کنید تا پایان مسابقات همدیگر را تحمل کنید، زود از یکدیگر
نرنجید، به فکر خود نباشید، پشتیبان یکدیگر باشید، به حاشیه ها
توجه نکنید، به خناس ها و سخن چین ها و نان به نرخ روز خورها
فرصت ابراز وجود ندهید، در همه کار و اقدامتان خدا را ناظر و
شاهد بر اعمال و رفتار خود بدانید، صداقت را سرلوحه کارهایتان

قرار بدهید و با یکدیگر و با افکار عمومی روراست باشید.
اگر بد می گویم ، اگر خلاف می کنم، بگو تا ساکت باشم و تا پایان
مسابقات والیبال امید های آسیا حرفی نزنم و در ارتباط با والیبال
روزه سکوت بگیرم، ولی اگر حق را به من می دهی ، اجازه بده حرف
بزنم و هر از چند گاهی یادآوری کنم. هر چند که چوب این حرف های
خودم را خواهم خورد ولی ایرادی ندارد. به این گونه چوب خوردن ها

و نا مهربانی ها و کم لطفی ها عادت کرده ایم .
تو هم برو که اگر کاری از دستت برآید برای والیبالی های استان و

میزبانی اردبیل انجام بده .
تا فرصتی دیگر حق یار و یاورت باشد.

 


